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酒店免费机场巴士

三号航站楼

全天候每20分钟一班，请参见以下时刻表。

从酒店出发

05:50
06:10
06:30
06:50
07:10

例如：

从三号航站楼出发

06:00
06:20
06:40
07:00
07:20

到达

1. A 和C出口为国内到达，B出口为国际、港、澳、台到达。
2. 您可以乘坐B出口附近，“星巴克”旁边的直梯或手扶电梯到达航站楼一层。
3.我们的机场穿梭巴士站设立于5号门道路对面。

出发

酒店机场穿梭巴士会将您送至三号航站楼一层。我们的机场穿梭巴士站点设立于5号门对
面，位于通往机场快轨站廊桥左下方。您可乘坐航站楼中央的直达四层电梯抵达出发区。

星巴克

BC A
国际、港、

澳、台到达

机场快轨及停车场

国内到达 国内到达
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Airport pick-up and drop-off information

Terminal 3

Our shuttle bus service operates continuously every 20 minutes, 24 hours a day as per the 

schedule below.  

Departure from hotel

05:50
06:10
06:30
06:50
07:10

Departure from Terminal 3

06:00
06:20
06:40
07:00
07:20

E.g.

Etc.

On arrival
1. You may arrive T3 by Exit A, B or C depends on your �ight. (Domestic Arrivals at Exit A & C or 
International/HK, Macao, Taiwan, Arrivals at Exit B)
2. Take lift or escalator next to the Starbucks and Exit B down to the �rst �oor.
3. Exit by Gate5 and �nd our shuttle bus across the drive lane.

On departure
You will be dropped o� at our shuttle bus station where is located on the 1st �oor, opposite of 
Gate 5, which is just to the left of the bridge connecting the terminal 3 to the Airport Express Link 
station.  The bus station is on the second road of level 1 and will need to make your way up to 
departures which is located on Level 4. The lifts located in the centre, ‘under’ the connecting 
bridge will bring you to level 4.

Starbucks

BC A

AIRPORT EXPRESS & PARK

DomesticDomestic
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International/HK, Macao, 
Taiwan Arrivals


